

# ANTI-AGE

MAGAZINE

**Successful Aging**

25 experts vous conseillent  
Advice from 25 experts

**L'ÂGE DE LA  
TRANSITION**

**THE AGE OF  
TRANSITION**

**Le traitement  
biostimulant  
qui lifte  
et rajeunit**

**The bio stimulating  
treatment that lifts  
and rejuvenates**

**NOS LIEUX  
INCONTOURNABLES  
OUR MUST-VISIT  
PLACES**

*Dossier*  
**Silhouette, un combat gagné  
d'avance ?**

**Special:  
Get a head start  
on your beach body!**

**Médecine  
intégrative  
et santé  
sexuelle**

**Integrative  
medicine and  
sexual health**

**BLÉPHAROPLASTIE:  
PAUPIÈRES,  
MODE D'EMPLOI  
BLEPHAROPLASTY:  
THE EYELIDS,  
WHAT CAN BE DONE**

Avril, Mai, Juin 2023 / April, May, June 2023

M 05492 - 50 - F: 4,90 € - RD

#50





## SKIN TECH PHARMA GROUP

### RRS® HA LONG LASTING – SKIN BUILDER

RRS® HA Long Lasting est un implant dermique monophasique innovateur (CE classe III) à base d'acide hyaluronique réticulé (21mg/3ml) de haut poids moléculaire et stabilisé par un complexe protecteur d'acides aminés spécifiques. La fonction principale du complexe est de protéger l'acide hyaluronique et de ralentir sa biodégradation, en réduisant le stress osmotique. Son format seringue préchargée de 3 ml, est suffisant pour restaurer le volume de la partie jugale tout en hydratant la peau en profondeur, lui redonnant son éclat naturel. Les nouveaux sérums sensoriels AM/PM créent la symbiose parfaite avec RRS® HA Long Lasting, augmentant le confort cutané post-injections. Ils maintiennent un état cutané optimal et normalisent le cycle circadien cutané du patient.

RRS® HA Long Lasting is an innovative monophasic dermal implant (CE class III) of cross-linked hyaluronic acid (21mg/3ml) with a high molecular weight and stabilised by a protective buffer of amino acids specific complex. The main functions of the complex are to protect the hyaluronic acid, to slow down biodegradation and to reduce osmotic stress. Its 3ml pre-filled syringe format is amply sufficient to restore volume to the mid face while deeply hydrating the skin, bringing back its natural glow. The new sensorial AM/PM Serums create the perfect symbiosis with RRS® HA Long Lasting, increase skin comfort after injection, maintain optimal skin condition and normalise the patient's skin circadian cycle.

info + : [skintechpharmagroup.com](https://skintechpharmagroup.com)  
[skintechorder.com](https://skintechorder.com)